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Protokoll från årsmöte 2016 

 
Plats: Harbo Missionshus Ekvägen 7 Harbo 

Tid: Lördagen den 7 maj 2016, kl 11:00-12:30 

Bilagor: Röstlängd bil 1, Revisionsberättelse bil 2, Debiteringslängd bil 3.                           

(Kassarapport, Verksamhetsberättelse samt Utgifts- och Inkomststat hade utsänts med 

kallelsen och bifogas ej här)  

 

1. Årsmötet öppnades varvid röstlängden gicks igenom och närvaro registrerades, 11 

röstberättigade var närvarande.  Fem fullmakter redovisades. Detta motsvarar 

sammantaget 55 % se bilaga 1. 

 

2. Till mötesordförande valdes Martin Weström och till mötessekreterare Örjan Sterner. 

 

3. Den utsända dagordningen godkändes. 

 

4. Till justeringspersoner valdes Sandra Mede och Marianne Nordh.  

 

5. Verksamhetsberättelsen för 2015 godkändes. 

 

6. Kassarapporten godkändes. 

 

7. Revisorssuppleant Torbjörn Askerup föredrog revisionsberättelsen, bil 2.  

 

8. Ansvarsfrihet för styrelsen avseende det gångna verksamhetsåret beviljades av mötet. 

 

9. . Styrelsen föreslår  

- Återgång till lika andelstal enligt Fastighetsbildningsmyndighetens beslut 

U3 29/80, 1980-11-21.  

Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag 

- Ändrad tidpunkt för inbetalning av andelsavgift till sista mars från och med 2017. 

Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag 

 

10.  En motion hade inkommit till styrelsen för sent. 

       Den behandlas därför under övriga frågor 

 

11. Styrelsen föreslog oförändrade arvoden 600 kr vardera till ordförande, kassör och 

sekreterare. Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag. 

 

12. Föreslagen Utgifts- och Inkomststat för 2016 och 2017  fastställdes. Ordförande 

föreslog att han och Hans Gustavsson liksom tidigare år genomför markskötsel mm 

och därvid uppbär oförändrat arvode 5000 kr gemensamt. Detta godkändes av 

årsmötet.  

 

13. Debiteringslängd för 2016 0ch 2017 enligt bil 3 fastställdes. 

 

14. Till styrelseledamöter för två år och suppleant för ett år valdes:  

Örjan Sterner, ordinarie, omval 

Albert Koljin, ordinarie, nyval. 
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Max-Albin Airistola, suppleant nyval 

Sandra Mede, suppleant, adjungerad nyval 

 

Kvar i styrelsen ytterligare ett år: 

Martin Weström, ordinarie 

Ellan Bjurfors, ordinarie, 

Åke Axelsson, ordinarie  

 

15. Till ordförandeposten framställdes två förslag: 1. Albert Koljin, 2. Martin Weström. 

Röstningen resulterade i 7 röster för Albert Koljin och 8 röster för Martin Weström. 

Martin Weström valdes således till ordförande under ett år. 

 

16. Till revisor och revisorssuppleant för ett år valdes: 

Erik Eriksson, revisor 

Torbjörn Askerup, suppleant  

 

17. Till representant och suppleant till Harbonäs- Hässelby vägsamfällighet valdes: 

Albert Koljin, ordinarie 

Tage Madsen, suppleant 

 

18. Till valberedning utsågs Jörgen Fors. 

 

19. Mötesprotokollet hålls tillgängligt på hemsidan samt utdelas till samtliga fastigheter. 

 

20. Övriga frågor 

Till styrelsen hade inkommit följande frågor: 

1.Tidpunkten för att inlämna motioner bör ändras. Efter diskussion enades årsmötet 

om att kallelse till årsmöte skall ges ut senast fyra veckor före årsmötet. 

Sekr anmärkning: Genom ny tid för inbetalning av årsavgiften till den 30 mars, 

kommer avisering om medlemsavgiften att sändas ut i slutet februari och däri kommer 

även påminnelse om motionstid mm att finnas. 

2. Fråga framfördes om vad parkmarkerna är till för. Frågan framfördes även förra året 

varvid styrelsens svar var att vi har  ett gemensamt ansvar för att vårda parkmarken, 

eftersom det är en del av vår samfällighet. Det har tidigare framförts ett antal idéer om 

att nyttja parkmarken och det är tillåtet att använda ytorna efter styrelsens 

godkännande. Torbjörn och Eva Askerup framförde en öppen inbjudan att genomföra 

en gemensam grillafton veckoslutet efter midsommar. 

3.Förslag framfördes att gemensamt gå ihop för att rensa bort träd och grenar som stör 

el- och teleledningar Styrelsen genmälde att Upplands Energi skall kontaktas om vid 

problem med elledningar och att det är den enskildes ansvar att göra detta. Beträffande 

teleledningar får uppgörelse träffas med ansvarig teleleverantör. 

4. Fråga hade ställts om årsavgiften, vilket dock anses besvarat genom att Utgifts- och 

Inkomststatensamt debiteringslängden  fastställts av årsmötet 

 

Styrelsen framhöll följande frågor: 

 Kapaciteten i föreningens vattentäkt medger inte att är vattning av gräsmattor är 

tillåten. Övrig vattning får ske mellan kl 2200 och 0600. 

 



Nappans samfällighetsförening  2016-05-11 

Harbo 

  

 Pooler får inte fyllas med vatten från föreningen. Detta skulle kunna överanstränga 

brunnens kapacitet med försämrad vattentillgång och vattenkvalitet. Riktvärdet för 

uttag av vatten per hushåll är 300 liter/dygn vilket normalt inte får överskridas. 

 

 Fastighetsägare skall vårda gemensam mark som gränsar till fastigheten. 

 

 Tänk på att hålla farten nere med tanke på allmän trivsel samt säkerheten för våra 

barn och djur. Det åligger enligt Vägtrafikförordningen alla fordonsförare att 

anpassa hastigheten så att man i alla lägen kan stanna sitt fordon om det skulle 

komma ett barn eller ett djur utspringande på vägen. 

 

21. Mötets avslutades av ordföranden som önskade en trevlig sommar. 

 

 

 

Örjan Sterner 

Sekreterare 

 

 

  Justeras:  

 

 

 

  

             _________________           ___________________ 

Sandra Mede                   Marianne Nordh 


